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Σοφά λόγια σοφών ανθρώπων…
/ Γενικά / Ορθόδοξη πίστη

Ευτυχία δεν είναι να κάνεις πάντα αυτό που θέλεις, αλλά να θέλεις πάντα αυτό που 
κάνεις…
Το ωραίο δεν είναι πάντοτε καλό. Το καλό είναι πάντοτε ωραίο.

Οι ηδονές είναι θνητές, μα οι αρετές αθάνατες.
Τα γηρατειά είναι οδυνηρά, όχι γιατί παύουν οι τέρψεις, αλλά γιατί παύουμε να 
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ελπίζουμε.
Αν γεράσεις σήμερα με την αμαρτία, αύριο γίνε νέος με την μετάνοια.
Είναι χαρακτηριστικό του εντελώς απαίδευτου ανθρώπου, να μη μπορεί να 
σωπαίνει…
Η αγάπη αλλάζει θετικά την φύση των πραγμάτων.
Η υπερηφάνεια είναι ένα ζευγάρι ξυλοπόδαρα· ψηλώνουν τον άνθρωπο, δίχως να 
τον μεγαλώνουν.
φωτο: Στιγμιότυπο από την έξοδο των ιερέων
από το Βήμα του απ. Παύλου στην Βέροια 29/06/2014
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